
 

 

 

 
Verslag van de vergadering van de Raad van Bestuur 

 
 

Zitting van donderdag 03 maart 2022 – 17.30 uur 
 
Aanwezigen: J. De Wael, voorzitter; S. Vervaet, ondervoorzitter; A. Garcia, ondervoorzitter; R. 
Heirwegh; C. Vermeulen; D. Tielens; L. Van Dooren; G. Weyns; R. Hiel; E. Smet; A. Denert; E. Debaets 
en W. Beeldens 
 
Verontschuldigd:  K. Schelfhout; 
 
 

1. Verslag van nazicht offertes verreiker recyclageparken 
 
Voor de vervanging van de verreiker van het park van Melsele werd een aanbesteding gedaan. Er 
was maar 1 bedrijf dat een offerte heeft ingediend. Volgens het verslag van nazicht (meegestuurd in 
bijlage) voldoet de inschrijver aan de voorwaarden van het bestek. Het type toestel dat wordt 
aangeboden is hetzelfde als deze van de parken van Rupelmonde en Verrebroek, waar een grote 
tevredenheid over is. 
 
Beslissing: de raad van bestuur gunt de opdracht aan Van Gaever uit Waregem. 
 

2. Verslag van nazicht offertes verwerking groenafval recyclageparken 
 
De aanbesteding voor de verwerking van het groenafval afkomstig van de parken van MIWA en 
Ibogem werd in 2021 gegund aan de firma ViaBuild. Eind december hebben zij formeel laten weten 
dat ze afzagen van de opdracht. In januari werd een nieuwe aanbesteding gelanceerd voor de beide 
percelen. Er waren 8 inschrijvingen. Volgens het verslag van nazicht (meegestuurd in bijlage) voldoen 
alle inschrijvingen aan de voorwaarden van het bestek. Bij de prijsvergelijking was er een gelijk 
inschrijvingsbedrag bij perceel 1 voor de eerst gerangschikte. Na toepassing van de bepalingen van 
het KB Plaatsing werd een finale rangschikking bekomen. 
 
Beslissing: de raad van bestuur gunt de opdracht voor perceel 1 MIWA aan Lokeren Recycling en voor 
perceel 2 Ibogem aan WestCompost. 
 

3. Aanpassing kader functie sorteercoach 
 

4. Asbestinzameling aan huis: aanpassing volumes 
 

Met schrijven van 12 december 2018 kreeg Ibogem van de OVAM de toezegging voor ondersteuning 
bij de inzameling van asbest aan de bron in het werkingsgebied van Ibogem.  
Op basis van de reeds opgemaakte vorderingen voor de periode 2019-2020-09/2021 komen wij tot 
een uit te keren bedrag van € 50.360 voor de inzamel- en stortkosten. Er rest met andere woorden 
een saldo van € 115.295. Een klein bedrag zal nog verrekend worden voor de laatste maanden van 
2021 en begin 2022, maar het is nu al duidelijk dat het volledige bedrag niet zal opgebruikt worden. 
Ibogem wil de bronophaling echter verder aanbieden aan de burgers in kader van een versneld 
asbestafbouwbeleid. Doch dit vraagt ook medewerking en inbreng van de burgers, die voorlopig niet 
sneller dan het huidige tempo kan ingevuld worden. Ibogem doet ophalingen om de 14 dagen, er zijn 



 

 

 

dagen dat er slechts enkele adressen op de lijst staan. Het aanbod van Ibogem is er, de deelname van 
de burgers kan nog beter.  
Ibogem heeft aan OVAM verlenging gevraagd gezien de normale termijn slechts 3 jaar mag 
bedragen. De verlenging werd toegestaan tot eind 2022. De OVAM adviseerde wel om de beperking 
op het aantal zakken van 2 te verhogen naar bijvoorbeeld 6. Bij vele andere gemeenten of 
intercommunales ligt het maximum hoger dan bij Ibogem. De hogere drempel zou meer mensen de 
kans geven om via dit traject de omgeving asbestvrij te maken. Van de reële kosten wordt 90% terug 
betaald via de subsidie. Met uitbreiding van het maximumaantal zou de kost voor Ibogem licht 
stijgen. Anderzijds zal dit ook aanleiding geven tot minder aanvoer op het park, wat het voor burger 
en medewerkers veel veiliger maakt. Asbest afkomstig van gebouwen met een bedrijfsfunctie wordt 
hieronder niet aanvaard. 
 
Op vraag van de OVAM wordt ook de uitbreiding naar verenigingen voorgesteld. Er zijn nog veel 
gebouwen van verenigingen (niet-gemeentelijke) waar asbest aanwezig is. Gezien het beschikbare 
budget stelt de OVAM voor om het open te trekken naar de verenigingen onder dezelfde 
voorwaarden als voor de particulieren. De actie zou enkel voor 2022 lopen en goedkeuring wordt 
gegeven in volgorde van aanvraag en zolang het budget het toelaat. Dit overlapt niet met de 
gemeentelijke initiatieven en de gemeenten zijn akkoord (voorgelegd aan de 
milieudiensten/schepenen leefmilieu/college). 
 
Beslissing: de raad van bestuur is akkoord met het optrekken van het maximaal volume naar 6 
zakken. Communicatie hierover wordt zo snel mogelijk opgestart. 
 

5. Overname vrachtwagen 
 
Beslissing: de raad van bestuur is akkoord met de verkoop van de vrachtwagen aan MIWA en de 
aanhangwagen aan Van Moer. 

 
6. Regiovorming 

 
Nu de knoop is doorgehakt over de regiovorming in Limburg, wil minister Somers zo snel mogelijk de 
wetteksten laten goedkeuren. Een eerste voorstel aan de Vlaamse Regering wordt half maart 
verwacht. Volgens bronnen binnen VVSG zou er een apart decreet komen rond deze materie, waar in 
het decreet Lokaal Bestuur dan naar verwezen wordt. Vanuit Interafval zal juridisch advies 
ingewonnen worden over een aantal technische aspecten. 
 

7. Varia 

 
 
Namens de Raad van Bestuur, 
 
 
 
Algemeen directeur      Voorzitter 
Wim Beeldens       Jens De Wael 


